
Dagsorden/referat  
Bestyrelsesmødet den 12. april 2023 kl. 19.00 Torben 

Jensen, Windelsvej 53.  
  

Der var afbud fra Henrik. - resten af bestyrelsen var til stede  

  

1. Godkendelse af referat fra d. 23. januar 2023. Godkendt af de “gamle” bestyrelsesmedlemmer  

  

2. Bestyrelsen konstituerer sig.   

Bent blev valgt som formand, Torben som kasserer og Lone som næstformand  Lone 

tager referat fra nærværende møde, Mette er ordstyrer  

  

3. Beslutninger:  

  

a. Forårsarrangement.   

Flere er foreslået af Marlene.  

Vi har også i den gamle bestyrelse aftalt et medlemsmøde efter generalforsamlingen, hvor 

foreningens fremtid skal drøftes, f. eks. med oplæg fra en foredragsholder omkring 

foreningsarbejde.  

Der er foreslået en række muligheder, herunder virksomhedsbesøg og arrangementer med 

smagning kombineret med foredrag. Der er også mulighed for foredrag.  

Det blev aftalt, at Malene tager kontakt til HJHansen med henblik på et besøg på  

genvindingsvirksomheden her i foråret. Det forventes at der max kan deltage 80-100 mand. Typisk 

besøgstid vil være et fyraftensarrangement på en hverdag. Når programmet er på plads 

kommunikeres det via dels mail og FB. Malene laver teksten. Vi overvejer at kombinere denne 

kommunikation med et opslag på Skibhuskvarterets FB-side som inspiration og lokkemad til 

eventuelle nye kommende medlemmer. Malene undersøger om HJHansen eventuelt kan lave to 

arrangementer, hvis der kommer mange tilmeldinger.   

Lene laver en struktur for idebank til opsamling og tidsfastsættelse af arrangementer. - skal 

indarbejdes i den eksisterende årsplan.   

Den 25 oktober er der foredrag om Odense Havn i den røde bygning.   

Vi arbejder på at lave et medlemsarrangement, der adresserer foreningens udvikling og fremtid.  

Dette håber vi på kan foregå i efteråret. Lene, Sanne og Mette har stafetten.   

Vi undersøger om det er muligt at lave et “hygge-arrangement” i første halvdel af juni - gerne en 

fredag. Konceptet skal være et oplæg/foredrag eller alternativ en smagning, kombineret med 

spisning leveret fra lokalområdet. Bernhard og Torben har stafetten.   

        

b. Fremtidige rammer for bestyrelsesmøder.  

Hvor ofte, hvor lange, godtgørelse, servering.  

Der aftales, at der planlægges 6 bestyrelsesmøder om året. Vi starter kl 17 og der planlægges med 

et let aftensmåltid - der afsættes 400 kr til forplejning - der serveres vand, kaffe og evt øl/vin (men 

intet krav)   

Næste bestyrelsesmøde bliver enten den 6 juni eller den 13 juni (afhængig af Henriks kalender) hos 

Sanne (Sprogøvej 13). På dette møde fastlægges resten af årets møder.  

  

       4.   Drøftelse:  

  

a. Opsamling på generalforsamling.  



Bent takkede for at det var muligt at supplere bestyrelsen på trods af det store antal, der skulle 

vælges  

  

       5.   Orientering:  

  

a. Ny hjemmeside og Conventus  

Torben og Lone orienterede om sammenhæng og status for de to systemer. Vi forventer at 

hjemmesiden kan komme i luften inden sommerferien, så den er klar til gymnastiktilmeldinger efter 

sommerferien. Der er brug for at nogle få af bestyrelsens medlemmer kan påtage sig de løbende 

opdateringer  

Alle medlemmer af foreningen skal oprettes i Conventus  

Hele bestyrelsen forventes at deltage i mindst et af Conventus’ digitale kurser.   

  

b. Velfærds fundamentet.  

Bent deltager i det kommunale møde - der kommer spørgeskemaer ud vedrørende ønsker den 8 

maj. Sanne og Bent laver et forslag til vores fælles indmelding. Det cirkuleres i bestyrelsen til 

kommentarer inden det indsendes.  

  

c. Kommende arrangementer:  

  

a. Sommergymnastik.  

Der er sent mail om det  

b. Eventyrløbet den 18. maj  

  ca 20 er tilmeldt   

c. Ladywalk den 22. maj  

  pt er der tilmeldt 51  

d. Skibhusløbet den 11. juni  

Der efterlyses tovholdere lidt senere. Bent er tovholder.  Sanne kan hjælpe  

e. Vandretur den 9. september  

  Datoen er flyttet fra den 2 september   

  

6. Næste bestyrelsesmøde  

6 eller 13 juni   

  

7. Eventuelt  

Der har været et alarmudkald til vagten - derfor får vi en regning på 450 kr   

Skolen har bedt om et tilskud 1900 kr til 8 klassens Berlin-tur til økonomisk støtte til enkelte elever  


